
Verslag bijeenkomst BBN, 18 oktober 2022 

 

1. Nav notulen 20 sept.22 
      Jenna had afgemeld ivm vergadering wg Goeie Buren 
2. Situatie Zonnehof, naar agenda BBN van 18/10 
 
18 okt. 2022 -aanwezig: Paul, Jan, Henk H, Johan, Jenna + Jelle. Hans afgemeld 
 
 Coalitie-accoord 

Paul maakt afspraak met wethouder Willem  Jan Stegemann nav coalitie-accoord 
 Terrassen en markten 

Voorstellen van Henk Vreekamp (markt de Hof), Tom de Wit (Forum) en BBN zijn in 
eerder stadium ingediend. Onduidelijk wat er nu besloten is of gaat gebeuren. 
Paul /Jan (?) doet navraag over markten. 

 BBN + Friso over overlast & parkeerbeleid 
Friso komt bij BBN plannen toelichten o.a. de bewustzijnscampagne heeft veel aandacht 
van  BBN.  

 Hoogbouw Zonnehof 
SAM=voormalig SNS 
Sophie=voormalig Boeddha restaurant 
Nog geen reactie van Loes van Oudenaard en Jan Hein Dokter op de brief/mail van SGLA, 
Forum en BBN . 
BBN wil participeren, maar vraagt zich af of dat op deze manier gebeurt ! 

 Zomerborrel is mislukt. 
Verschillende redenen worden genoemd: na-corona dip, Individualisering, mensen zijn 
actief bij gedeeld (wijk)project, gebrek aan eigen ruimte (samenkomst, cohesie, info-
punt). 
Friso (mail) stelt een 2-daagse training netwerk voor. Paul gaat Friso vragen of die 
training op een later tijdstip mogelijk is. Bijv. januari 2023. Hierbij zouden de “trekkers” 
van  de zelfstandig functionerende werkgroepen ook kunnen komen. 

 JELLE 
  legt uit hoe de wijken financieel gaan functioneren: alle wijkgelden in 1 pot. Dit start in 

2023 en gaat in per 2024. 
 Hij stelt voor om 1 BBN-er bij zijn teambespreking (wijkbeheer, veiligheid, enz) te 

betrekken. Hij overlegt met zijn team over dit idee, het  BBN denkt erover na. 
       


